

Royal Cruising Club, Pilotage Foundation

# Polar Yacht Guide

05/11/2020



## Essential advice for yachts considering visiting arctic and antarctic waters

A group of experienced high latitude sailors including Andrew Wilkes (author of Arctic and Northern Waters), Alan Green, Victor Wejer and Skip Novak have written the Polar Yacht Guide as a voluntary code of practice for yachts visiting polar regions.

The PYG, which is specifically designed for yachts, is in three parts: (a) Safety of navigation and voyage planning for all polar waters, (b) Arctic waters and (c) Antarctic waters.

The PYG is intended to supplement existing guides and pilot books. The authors and contributors believe it will be more effective than mandatory legislation.

## Related Links and Downloads:

[Polar Yacht Guide v1.0](#)

### Wichtiger Hinweis für Jachten die einen Reise in die Arktischen und Antarktischen Gewässer planen

Eine Gruppe sehr erfahrener Segler der hohen Breiten, Andrew Wilkes (Autor von 'Arctic and Northern Waters'), Alan Green, Victor Wejer und Skip Novak haben den Polar Yacht Guide als einen wichtigen Hinweis für Jachten in den Polarregionen geschrieben.

Der PYG wurde speziell für Jachten entworfen und besteht aus drei Teilen:

- (a) Sicherheit der Navigation und Reiseplanung aller polaren Regionen  
(Safety of navigation and voyage planning for all polar waters)
- (b) Arktische Regionen (Arctic waters)
- (c) Antarktische Regionen (Antarctic waters)

Der PYG ist als eine Ergänzung zu vorhandenen Hafenbüchern vorgesehen. Die Autoren und Berater glauben dass dies viel effektiver ist als gesetzliche Vorschriften.